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Reunió Màster de Meteorologia 31/01/2017 
 

Assistents: Maria Carme Llasat, Jeroni Lorente, Ángel Redaño, Rosa Maria Soler, Joan Bech, 

Bernat Codina, Ileana Bladé, Yolanda Solà, Raül Marcos, Mireia Udina,  Montse Llasat, Maria 

Cortès, Anna del Moral, Àlex Montornès, Oriol Rodríguez.  

 

Excusa la seva presència: Tomàs Molina 

 

La reunió es fa dins del context de la reunió de la Secció de Meteorologia. La Dra. Maria del 

Carme Llasat (CLL) dona la benvinguda i presenta l’objectiu de la reunió. 

 

 

3. Màster Meteorologia  

 

RS presenta el procediment que s’ha hagut de seguir per acreditar el màster de meteorologia.  

 

Ha sigut un procés molt llarg, que ha requerit la dedicació de moltes hores, on s’ha hagut de 

passar en format digital 2 assignatures completes + TFM’s.  

 

A finals de març (20 al 22) o maig es farà l’avaluació. L’avaluació córre a càrrec d’un comitè 

extern i un  comitè intern. El comitè intern el formen els professors titulars del màster + 2 

alumnes antics del màster i el degà. El comitè extern està format per persones externes 

(consulten als alumnes antics del màster..). JL indica que un d’ells és el Dr. Ricardo García 

Herrera, de la UCM i que tots els membres restants del tribunal són de Catalunya 

 

Un cop acreditat no s’ha de presentar cap informe en 2 anys. Normalment cada any s’havia de 

fer una memòria. RS ho deixarà tot lligat de manera que qui vingui darrera no hagi de fer 

memòries en aquest període. Si no s’aconsegueix l’acreditació, el màster desapareix. Però ara el 

factor de més risc que pot donar problemes a l’acreditació seria el nombre d’alumnes. 

 

RS continua comentant altres qüestions al màster: 

Hi ha dues assignatures amb pocs o cap alumnes: 

- Meteorologia urbana: 2 alumnes 

- Física del Clima: 0 alumnes 

 

S’ha de decidir si treure aquestes assignatures o bé impartir-les, tot i el baix nombre d’alumnes, 

sense que comptin en el PDA. Es comenta que hi ha la possibilitat de desprogramar-les per un 

trimestre. 

 

La Rosa Maria Soler proposa incloure professors d’altres centres o universitats perquè el màster 

sigui més atractiu i es cobreixin les hores que faltarien si es treuen assignatures. No es sap com 

es podria fer. Fins ara la col·laboració de professors externs era en forma de conferències 

puntuals i per les quals cobraven. Una col·laboració d’un professor més llarga en aquesta 

modalitat suposaria un cost molt elevat. 

 

Es parla que el problema del màster és el baix nombre de matriculats (al voltant de 14-15), tot i 

haver entre 30-35 pre-matriculats. 

 

Es proposa fer més propaganda, com per exemple penjar informació del màster en altres 

facultats o fer més difusió per internet. Això passa per fer més visible i accessible la web del 

màster. 
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RS explica que ha estat treballant en la nova web del màster, que s’ha fet a partir del format 

proporcionat per la UB. JB pregunta si s’ha migrat el contingut de la web antiga. RS contesta 

que sí, que tota la informació de l’anterior s’ha migrat. JB pregunta si hi ha flexibilitat en la 

nova versió de la web o és limitat per ser un format uniforme. Bernat Codina (BC) contesta que 

no ho és, que és difícil afegir informació extra. MR comenta que els alumnes potencials 

comentaven que els costava molt trobar la web anterior. BC comenta que això era perquè a la 

UB no posaven l’enllaç a la web antiga. RS indica que era un problema i que ara sí que serà 

accessible. CLL indica que no es podrà afegir informació extra. RS també relata el problema de 

que es va espatllar l’ordinador on estava la informació. Ara hi tenen explicat com es fa la 

preinscripció i que els donaran un programa per a que puguin modificar continguts com per 

exemple l’aula on es faci l’examen. JB opina que possiblement hagi una manera de crear un 

espai on posar coses com els treballs de TFM. BC indica que això és en el campus virtual. JB  

opina que des de fora també s’hauria de poder veure i que alguna manera hi haurà. 

 

JL menciona que seria necessari fer una inversió en propaganda, per exemple amb banners a 

internet. RS en l’aspecte de la publicitat, comenta que seria interesant que a les facultats hagués 

informació i que es podria anar a penjar pòsters.. Però tot això té un cost 

 

CLL pregunta si es disposa d’un pressupost propi del màster. RS contesta que entre 3.000 i 

4.000 euros. BC diu que és una quantitat total per tots els màsters i que el que es fa és baixar i 

demanar-ho al degà, qui desprès decideix. JL afirma que cada any han pogut comptar-hi i que 

no li consta que s’hagi esgotat mai.. Encara que, remarca RS, triguen en pagar. El pressupost el 

gestiona la Montse Santiago (administradora de centre)  

 

YS comenta que actualment no es fan cartells però que seria bó fer una bona difusió. BC, en 

relació a això, menciona la possibilitat de Google Adv però són cars. JB creu que s’ha d’esperar 

a saber el resultat de l’acreditació.  També comenta que és important que darrera del màster els 

alumnes potencials trobin una persona amb la que puguin aclarir dubtes, que cal estar darrera 

dels alumnes i fer una mica de comercial. RS comenta que és com ho fan.  

 

En relació a la participació d’experts externs, la RS comenta que altra possibilitat és que 

participessin en una part de l’assignatura donant més hores. CLL indica que cal anar amb 

compte amb això;  és necessari demanar la venia docendi per a fer aquesta docència i que ara 

mateix ho poden solucionar amb certificats però que no pot ser la manera pèrpetua. Tanmateix 

indica que de cara a l’any vinent s’ha de ser més conscient del professorat que ja es disposa i 

que aquest és el que ha de donar prioritàriament la docència al màster. RS recorda que es 

produiran moltes jubilacions que cal tenir en compte. Es parla també de la col.laboració en el 

màster de personal investigador del BSC. JB demana que caldria una reunió específica per al 

màster. 

 

JL proposa la reactivació dels convenis amb AEMET i SMC (que es van quedar en esborranys) 

per fer pràctiques del màster i poder atreure més estudiants. RS indica que el problema és que 

aquests organismes, com el SMC o Meteosim, si els alumnes no tenen beca no poden fer 

pràctiques. BC menciona les beques del Banc Santander i que en Meteosim és la política que 

tenen. Aquest curs estan fent pràctiques al CSIC i amb Alfred Rodriguez Picó. I a l’espera de si 

poden fer una a TV3. En una nota posterior Tomàs Molina (TM) afegeix que a TV3 tenen 

estudiants en pràctiques del Màster, en general 2 (un a cada quadrimestre), en algunes ocasions 

fins a 3 per curs. Cal que en la informació apareguin les entitats on desprès els alumnes podran 

fer pràctiques. CLL indica que cal buscar més entitats i reactivar els convenis.  

 

S’acaba decidint que tot el tema de l’organització del màster es continuarà en una altra reunió 

específica. 
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